
Bestyrelsesmøde i ITA, 23.aug. 2015 i Korsør.
( Jytte, Jette, Ester, Lisbeth,Helle )

1) Polen (evaluering) Der var problemer, da Daniel ikke havde styr på noget og heller ikke havde 
noget program for årsmødet. Men de fleste af deltagerne kendte hinanden fra tidligere og var i 
stand til at finde på noget relevant og selv  få noget ud af mødet. Til selve konferencen (Kultur 
uden grænser) manglede der tid og ekspertise til oversættelse, og der manglede mulighed for 
debat.

2) Kommende årsmøder:  Ester og Lisbeth vil for fremtiden tilrettelægge kommende årsmøder. 
De er mulighed for at næste årsmøde kan finde sted i Tyrkiet. Fatma og Aynur (Fatmas datter, 
der bor i Istanbul) samt Marina vil tage sig af det. Lisbeth og Ester går i gang med at kontakte 
Fatma, Aynur og Marina.

3) Nepal. Vi har indsamlet ca 60 000 kr til Nepal. Der er lidt bekymring om hvorvidt, vi skal betale 
skat af dem. Vi er registreret. Der er sendt 25-30 000 til Jimmy. De er især brugt til Tartong, da 
Nakote klarer sig bedre. Pemba bør have lidt mere i løn. Han fortjener det. Lærerne i Nakote 
skal ikke have mere. Måske kan vi få Mondo Challenge til at give Pemba mere i løn. Den ene 
af de piger, vi havde i Nepal har fået psykologhjælp efter sin hjemkomst. Ester overvejer med 
sin erfaring at blive lærerunderviser, hvis hun tager til Nepal som frivillig, men foreløbig skal der 
ikke flere frivillige af sted. Det er også et spørgsmål om der er nogen fra ITA, de vil tage til 
Nepal til påske som ellers planlagt.

4) Medlemmer, økonomi. Der er kun 15 betalende medlemmer p.t. Der kommer et nyt blad med 
girokort sidst i september. Der er knapt med penge på Nepalkontoen (kr 8.974). Vi betaler 
18.000 årligt. Der må søges fonde. Hermod Lannung giver konstant. Skal søges inden midten 
af februar.

5) Årsmøde og generalforsamling: Det er en god ide at slå dem sammen. Lørdag  05.06.  2016 er 
foreløbig foreslået til mødet. Vi vil prøve at få Oksana til at komme og give et oplæg om 
sprogtilegnelse, at få Signe og Stine til at fortælle om deres oplevelser i Nepal, vi vil også 
gerne have Ole og evt. andre til at vise billedet fra årsmødet i Polen. Endelig skal næste års tur 
til Istanbul drøftes.   

6) Tak til Jytte der som sædvanlig havde tilrettelagt mødet  på bedste vis og sørgede godt for os 
med lækker brunch i solen.                                            

Jytte
Gul seddel
5/3-2016




